
PROTOKÓŁ NR 22/09

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej,

które odbyło się 11 lutego 2009 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 17:00. Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Zofia Ujma – Przewodnicząca Komisji,

2. Lucjan Łągiewka,

3. Andrzej Machnica, 

4. Zbigniew Mazurak.

Nieobecny usprawiedliwiony: Tomasz Nowicki.

Porządek obrad:

1. Otwarcie obrad.

2. Rozpatrzenie pism i skarg, które wpłynęły do Komisji Rewizyjnej.

3. Ustalenie składu Zespołu Kontrolnego oraz terminu kontroli w MSR. 

4. Sprawy różne.

5. Zakończenie.

Ad. 1 Komisja Rewizyjna zebrała się 11.02.2009 r. i zgodnie z porządkiem obrad, który wcześniej był 

dany do zapoznania się wszystkim członkom Komisji, rozpatrywała problemy.

Ad. 2 Odnośnie skarg P. Strzelczyka: P. Burmistrz stwierdził, że w gestii P. Strzelczyka leży decyzja o 

rozbiórce tejże wiaty, gdyż usytuowana jest na jego terenie.

O odszkodowanie za zniszczony samochód wskutek oblodzonej jezdni w marcu 2008 r. P. Strzelczyk ma się 

zwrócić do sądu. Pan Burmistrz tak zaproponował P. Strzelczykowi.

Droga gminna, którą zagrodził P. Parkitny i to przeszkadza P. Strzelczykowi w dojeździe do jego gruntu, ma 

być ogrodzona o czym zapewnił P. Burmistrz.

Jeżeli chodzi o skargę Pani Stawiarskiej i Pani Augustynowicz członkowie komisji uznali ją za zasadną, gdyż 

dopiero po interwencji P. Burmistrza ZEZK odpisał na pismo tym paniom.

Mieszkańcy  dzielnicy  Wojków  z  ul.  Wojska  Polskiego,  którzy  są  w  sporze  z  właścicielami  pijalni  piwa 

„Smakosz”  są  na  bieżąco  informowani  o  przebiegu  przedsięwzięć  mających  na  celu  doprowadzenie  do 

utrzymania lokalu w sposób kulturalny.  Postępowanie administracyjne trwa,  według Pani Mecenas Anny 

Król Komisja na tym etapie postępowania nie powinna się tym zajmować.

Skarga Pana Pawlaka skłoniła członków Komisji do wizji lokalnej w budynku przy ul. Górniczej.    

Przewodnicząca Komisji wraz z Wiceprzewodniczącym Rady Miejskiej P. Kołodziejem pojechali na miejsce, 

jeden z sąsiadów pokazał wykonane przez ZEZK wentylatory na strychu. Według Komisji Rewizyjnej sprawa i 

skarga jest już nieaktualna. 
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  Wnioski:

1. Komisja Rewizyjna wnioskuje do Pana Burmistrza o udzielenie odpowiedzi na następujące pytanie:

Kiedy  wszczęto  postępowanie  administracyjne  i  na  jakim  jest  etapie  odnośnie  sporu  między 

mieszkańcami Wojkowa a właścicielami „Smakosza”.

2. Komisja Rewizyjna ustaliła skład osobowy zespołu kontrolnego, który przeprowadzi kontrolę w MSR. 

W  skład  Komisji  wejdą:  Z.  Ujma,  A.  Machnica,  Z.  Mazurak.  Datę  kontroli  Komisja  ustali  na 

następnym posiedzeniu.

Protokołowała:                                                                                          Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej

Zofia Ujma
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